
 

 

Referat FAU-møte 10 (23/24), Åsen skole 
Dato og tid: 
05. juni 2024, 1900-2000 

Sted:  
Åsen skole 

Møterom: 
Inngang A - oppholdsrommet 

Innkalt av: Vidar Skillingsås (FAU-leder) 

Ordstyrer: Vidar Skillingsås 

Referent: Stian Dalberg 

Tilstede: Repr. for 1A, 1B, 2A, 2B, 3A, 3B, 4A, 4B, 5A, 5B, 6B, 7A og 7B. 
  

Saksliste 

Saksnummer Tema Ansvarlig/innleder 

Innledning  
 

Innledning  
Introduksjon av møteagenda og møtets hensikt. 

Vidar 

Informasjon Informasjon fra skolen 
Ingvill (fungerende rektor) møter for å informere fra skolen.  
Mobbing: Skolen har god oversikt. Jobber kontinuerlig med det. Mye av 
det som ble meldt inn hadde med forhold på fotballbanen å gjøre. Skolen 
har iverksatt flere tiltak. Miljøarbeiderne fanger opp en del gjennom sitt 
arbeid.  
Språk, integrering og utjevning av forskjeller: På Åsen har flerspråklighet 
og nasjonalt mangold vært normalen i lengre tid. Stabile tall med hensyn 
til elevsammensetningen. Jobber med inkludering av kulturelle minoriteter 
i foreldregruppen.  
Diskusjon om hva man kan gjøre for å skape aktivitet og samhold blant 
foreldre og elever på klassenivå.  

Ingvill 

Sak 56-23/24 Godkjenning av referat og innkalling/agenda  
Referat godkjent. 

Vidar  

Sak 57-23/24 Økonomi 
Konto er i drift. Vipps kan synkroniseres med konto. (Valgfritt beløp 1,78 
prosent av transaksjonskostnad. Handlkekurv 2,25 prosent av 
transaksjonskostnad.)  
Gode inntekter 17. mai, og FAU disponerer ca 70 000 til høsten. 
Noen utestående utlegg som skal betales i juni. 
 
Til høsten må det identifiseres hva vi skal bruke midler til? 7. trinn? 
Klassekasser? Premiere beste trinn i 17. mai-toget?, Utstyr, leker, bøker? 

Vidar  

Sak 58-23/24 Kveldens tema 
Kveldens tema: Evaluering av Lørenskog kommune og FAUs 
gjennomføring av 17. mai. Kunne bli litt mye venting i Rådhusparken, 
enighet om at arrangementet var bra. God stemning. Litt langt å gå for de 
minste. Forslag til vurdering neste år: Bryte ut av toget og gå opp 
Løkenåsveien? 
På Åsen: Bra lyd. Bra arrangement. Litt tungt å bære trestolene. Kanskje 
kjøpe inn benker til neste år? Det ble mye kake igjen. 

Vidar 

Sak 59-23/24 Momenter før FAUs sommerpause  
FAU går inn i en pause, sammen med skolens sommerferie. FAU er 
fortsatt konstituert med dagens medlemmer, bortsett fra 7. trinn, til nytt 
FAU er konstituert til høsten. Det ble stadfestet noen retningslinjer for 
pausen, og tilgjengelighet i perioden ble kartlagt. Det ble drøftet om det er 
behov for et møte i august, men det ble ikke ansett som et behov. 
Første møte med nytt FAU i september. 
 

Vidar 



 

Sak 60-23/24 Eventuelt 
 
Det er indikasjoner på at det blir ytterligere utsettelse av skoleutbygging 
utover 2030. 
 
Beslutning: 
FAU ser i neste periode på hva vi kan gjøre noe for å skape et bedre 
renomé for vår skole og området vårt? Vi bør se på om det er mulig å få til 
et samarbeid med FAU Løkenåsen? 

Vidar  
 
 
 

Konklusjon  
 

Oppsummering/avslutning  
FAU-leder takket for et godt samarbeid, og takket av de som forlater FAU. 
Etter møtet dro de som hadde anledning til Roma Pizza for en sosial 
samling. 

Vidar 

 

Godkjent: 2024-08-09 Signatur: V. Skillingsås 

 


